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Predsjedniku Skupkine

N/r g-dina Ranka Krivokapiea

Ministru pravde

Pogtovani ministre Pain,

U skladu sa elanom 187 Poslovnika Skupgtine, postavljam Vam sljedeee poslanieko pitanje:

•Sta eete kao ministar pravde ueiniti, u okviru svojih ovla geenja, kako bi steeajni postupci bill efikasniji?

Obrazloienje

Zna6ajan broj steaajnih postupaka se odugovIgi godinama i u torn periodu dolazi do ugrdavanja kako

imovine privrednog subjekta, tako i interesa i prava povjerilaca. U tim postupcima su nerijetko ugrdena

prava radnika, odnosno oni oesto ne uspiju ostvariti svoje pravo da im ostvareni stay bude uplaaen.

Razlog tome lei u 6njenici gto je stdajna masa dodatno devastirana neblagovrenim pravnim tretmanom,

kao i ukupno uzev, neeflkasno vodenim steeajnim procesima.

Iako je ova materija u nadldnost Privrednog suda, Ministarstvo pravde je u prilici da putem inicijativa i

predlaganjem novih zakonskih rjegenja, kao i putem direktne komunikacije sa Privrednim sudom,

pobolj ga efikasnost navedenih procesa, te u skladu sa tim i postavljam navedeno pitanje.

Poslanik

rdan Perla

KLUB POSLANIKA POZITIVNE CRNE GORE
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Ministarstvo provde

Broj: 01- 10968/15 	 Podgorica, 21. jul 2015. godine

SKUKTINA CRNE GORE

Pogtovani,

Poslanik Pozitivne Crne Gore, gospodin Srdan Perie, postavio je
poslanitto pitanje za sjednicu SkupStine Crne Gore zakazanu za 22. jul 2015.
godine, koje glasi:

„Znaeajan broj steeajnih postupaka se odugovlaei godinama i u tom
periodu dolazi do ugroiavanja kako imovine privrednog subjekta, tako i interesa
prava povjerilaca. U tim postupcima su nerijetko ugrolena prava radnika,
odnosno oni Oesto ne uspijit ositariti svoje pravo do im ostvareni stai bude
uplaeen. Razlog tome idi in dinjenici toje steeajna masa dodamo devastirana
neblagovremenim pravnini tretmanom, kao i ukupno uzev, neefikasno vodenitn
steeajnim procesima.

la/co je ova materija u nadleinosti Privrednog suda, Ministarstvo pravde
je u prilici da putein inicijativa i predlaganjein novih zakonskih rjeknja, kao i
putem dire/me komunikacije sa Privrednim sudom, poboljna efikasnost
navedenih procesa, me u skladu sa tim i postavljam navedeno pitanje."

U skladu sa elanom 191 Poslovnika SkupStine Crne Gore, dajemo

ODGOVOR NA POSLANIeK0 PITANJE

Pogtovani gospodine Perla,

Steeaj je kompleksno pravno, ekonomsko i socijalno pitanje. Medutim,
uloga Ministarstva pravde je donekle ogranieena u regulisanju ovog pitanja.
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Prije svega, ogranieena je time'ko nkela podjele vlasti i nezavisnosti i
samostalnosti sudstva onemoguaavaju mij8anje izvrS'ne vlasti u sudski
postupak. Ministarstvo pravde vrS'i nadzor nad radom sudova, all samo u srnislu
vrknja poslova sudske uprave.

Sa druge strane, Zakon o steeaju je u nadldnosti Ministarstva ekonomije,
koje je skoro i pripremilo Predlog Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o
steeaju, a koji je Viada Crne Gore utvrdila na sjednici od 9. jula 2015. 2odine.
Medutim, direktan uticaj Ministarstva pra‘ de je mogue kroz propisivanje uslova
i naeina polaganja struenog ispita za steeajne upravnike, kao jednog od organa
stdajnog postupka. U torn smislu, mole se razmisliti o praeenju du2ine trajanja
steeajnog postupka i analiziranju uloge stdajnog upravnika i njegovog
postupanja, te u krajnjem, revidiranjem ispitnog sistema i adekvatnim obukama,
uticati na profesionalni kvalitet stdajnill upravnika.

S po'qovanjem,
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